
 
PROTOKÓŁ  Nr 94.2014 

          z posiedzenia  Komisji ds. Ładu, Porz ądku i Ochrony 
Środowiska z dnia 06 listopada 2014 r. 

 
 
Obecni:  
 
1. Stefan Mikiciuk       -  Przewodniczący Komisji 
2. Włodzimierz Feliks Malinowski   -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Henryk Wójcik        -  Członek Komisji  
4. Danuta Opłotna       -  Członek Komisji 
5. Tadeusz Groszek     -  Członek Komisji 
6. Adam Wojtyra         -  Członek Komisji 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 

 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji 
2. Sprawy  różne. 
3. Podsumowanie pracy Komisji. 
 
Ad1. Protokół Nr 93.2014 z 06 listopada  2014 roku został przyjęty. 
 
Ad2. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

1. Mieszkańcy ulicy Bocznej w Tłuszczu zwracają się z prośbą o podjęcie 
interwencji w sprawie przydzielenia lokali z zasobu mieszkaniowego 
Miasta i Gminy Tłuszcz. W uzasadnieniu podczas kontroli powiatowego 
inspektora nadzoru budowlanego stwierdzono duże zniszczenie 
konstrukcji budynku, co grozi zawaleniem i konieczne jest jego 
wyłączenie z użytkowania. Pisma stanowią załącznik nr 1 i nr 2 do 
niniejszego protokołu.  

 
Komisja zapoznała się i zwraca się do Burmistrza o załatwienie tej sprawy. 
 

2. Informacja od dyrektora Zespołu Placówek Oświatowych w Tłuszczu  
o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Tłuszcz za rok szkolny 
2013/2014, załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

Komisja zapoznała się.  
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Komisja zwraca się do Burmistrza z wnioskiem: 
 

• zagrabienie i zabranie z placu przy budynku biblioteki w Jasienicy  
liści oraz worków ze śmieciami. 

 
 
Ad.3 Przewodniczący Komisji podsumował pracę komisji w kończącej się 
kadencji rady i stwierdził, że była ona owocna. Komisja w miarę swoich 
możliwości współpracowała z innymi komisjami rady, burmistrzem, podległymi 
jednostkami samorządowymi i policją. Ze swoich obowiązków wywiązywała się 
sumiennie i rzetelnie. Następnie  Pan Stefan Mikiciuk w związku z tym, że nie  
kandyduje do Rady Gminy tylko do Rady Powiatu, zwrócił się do tych, którzy 
kandydują i znajdą się w nowej radzie o wspieranie  finansowe  Chóru Lux Mea, 
który promuje gminę.  
Podziękował wszystkim kolegom radnym z komisji i z całej rady, pracownikom 
biura rady i Urzędu oraz wszystkim z którymi komisja współpracowała.  
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Załączniki do niniejszego protokołu są do wglądu  
w pokoju 38 a nagranie wideo z posiedzenia  
komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
                                                                          Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                  Stefan Mikiciuk  
 
Dokument utworzyła : 
Bożena Brzozowska  
dnia 07 listopada  2014 r.  
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